
 

 

 

Motion om solceller på kommunala lokaler 
Sverige står inför en stor utmaning där elektrifieringen av industri och transportsektor kräver 
att ny elenergi tillförs elsystemet. Klimatutmaningen innebär dessutom att vi måste ställa om 
till fossilfri energi. Borlänge kommun är en stor fastighetsägare och har många byggnader 
som förbrukar stora mängder energi. På befintliga byggnader kan energieffektiviserande 
åtgärder sättas in för att minska förbrukningen. Samtidigt bygger kommunen nya bostäder, 
kontor, skolor och äldreboenden som kräver ny energitillförsel. Det är tusentals kvadratmeter 
fasad- och takyta som tillförs.  

På senare tid har kostnaden att installera solpaneler sjunkit samtidigt som effektiviteten i 
solceller blivit bättre. På byggnadsytor som kommunen förfogar över kan solcellspaneler 
uppföras som genererar tyst, underhållsfri och utsläppsfri elproduktion. Vi som kommun bör 
därför ligga i framkant att bidra med att tillföra ny hållbar elenergi till elsystemet.  

Vi moderater yrkar  

− att Borlänge kommun vid varje nybyggnation av lokaler för kommunal verksamhet i 
största möjliga mån installerar solcellsteknik för att dra nytta av de ytor som skapas 
och tillföra ny fossilfri energi.   

− Att Borlänge kommun tar fram en plan för att installera solceller på redan befintliga 
kommunala byggnader där det finns en ekonomisk livslängd som försvarar kostnaden 
för installation. 
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